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Stan 2 Seconds 
Easy 
Znáte naši novinku?

Ambasadoři turistiky
radí
Andrea s Ondrou vám poradí 
tipy na výlet i jak se na něj 
vybavit.

Honza Bláha
Expert na turistiku vám 
prozradí svůj příběh.

Mountain Store
Ukážeme vám, kde a jak 
se vyrábí naše produkty 
na turistiku. 
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Ohodnoť červencové číslo
naskenováním QR kódu

 MAGAZÍN PRO SPOLUHRÁČE DECATHLONU

Vysoké letní teploty jsou konečně tady, takže věříme, že se už 
nemůžete dočkat pořádné porce příběhů, které voní vodou 
a lesem.
Mrkněte na naši žhavou letní novinku – stan 2 Seconds Easy. 
Zkoušeli jsme ho složit a rozložit a  je to fakt „easy“. Za nás 
určitě ideální společník na letní túry po Česku. Když už jsme 
u toho putování přírodou, máme pro vás rozhovor s našimi 
ambasadory Andreou a Ondrou. Podělí se s vámi mimo jiné 
o to, jak se obléci na lehčí i náročnou turistiku. Andrea pro 
vás navíc připravila několik tipů na výlety. 
Poslání každého z  nás je „dělat sport dostupnější“. Jak 
konkrétně děláme produkty dostupné a přitom kvalitní? 
V  osmi krocích jsme se vám snažili náš Decathlon 
koncept přiblížit.

Dejte nám vědět, jak se vám magazín líbí, na dekac.
magazin@decathlon.com, pomocí QR kódu, nebo nám 
to na některé z našich již 25 prodejen prostě řekněte, 
budeme rádi ;)

Za celý tým Decathlonu vám přeji krásné léto plné 
sportu a dobré nálady,
Honza

P. S. V  tomto čísle taky najdete, jak se správně 
vyslovuje Quechua!

Ahoj, sportovci!

11 Andrea s Ondrou radí
14 Vybavte se na léto
16 Rozhovor s Honzou Bláhou
20 Jak vyrobit produkt za nízkou cenu
22  Jak nakoupit v Decathlonu

Fotografie: Další tipy, jak trávit léto, na straně 14.
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Stačí zatáhnout a během 
dvou sekund je stan 
postavený.

NOVÝ DVOUSEKUNDOVÝ

STAN 2 SECONDS EASY

Neustálá práce na vylepšování produktů 
Quechua je zakořeněná v naší DNA již více 
než 20 let. Z tohoto důvodu byl v roce 2005 
uveden na trh „dvousekundový“ stan. Jeho 
příběh se však začal psát už o dva roky dříve. 
Tehdejší produktový manažer značky  
Jean-Francois Ratel testoval s kolegy nové 
produkty v horách, když mu na mysl přišel 
nápad na stan, který se postaví sám. 

„Snil jsem o stanu, který 
vyhodíš do vzduchu a on 

se sám rozloží.“ Od této chvíle měl v hlavě 
jedinou myšlenku. Realizovat svůj nápad 
a zpřístupnit tak stanování co nejvíce lidem. 
Po několika měsících výzkumu spatřily první 
prototypy světlo světa a o dva roky později se 
sen stal skutečností. 
Tím to však nekončí – obrovský úspěch 
2 Seconds stanu nás motivoval k dalšímu 

testování, a tak se v létě 2020 můžete těšit na 
zcela nový „dvousekundový“ stan 2 Seconds 
Easy. 

„Protože čas v přírodě se dá strávit i lépe 
než stavěním stanu!“

Tento stan je výsledkem skutečného nadšení 
a lásky ke kempování a mnoha hodin 
výzkumu a experimentů. Designér Benjamin 

VÝVOJ 2 SECONDS STANU

Co se dá stihnout za 2 vteřiny? Například postavit stan. Zbytek dne můžete 

strávit na čundru nebo kocháním se krásami přírody.

Oproti původnímu modelu má stan mnohem 
dynamičtější tvar a díky patentované samonosné 
konstrukci je rozložení a  především složení 
stanu mnohem snazší.

INOVACE

Příběh stanu 2 Seconds Easy Jean-Francois Ratel řekl:

1 2 3 hotovo!
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ROKY NAVRHOVÁNÍ

PATENTOVANÉ ŘEŠENÍ

PROTOTYPŮ

LET ZÁRUKA

VTEŘINY

Sen jednoho muže, jenž se nebál vzít 
na svá bedra úkol, který všem připadal 
neuskutečnitelný. Tady začala neuvěřitelná 
cesta, která ještě rozhodně není u konce.

2003 2004 2005

2016 2020

Sen se stává skutečností. První samonosný 
a samorozkládací stan vidí světlo světa. 
Původní označení stanu nese název 
„Flash“.

Stan je konečně dostupný na prodejnách 
po celém světě a nastává okamžitý 
úspěch. Kolem něj zavládlo všeobecné 
nadšení, které spustilo doslova revoluci 
v kempování.

Na stany 2 Seconds byla použita 
technologie Fresh and Black.

Revoluce pokračuje. Na scénu přichází 
nová, ještě lepší verze stanu 2 Seconds.

Stan 2 Seconds Easy
v číslech

aneb podívejme se na 15 let neuvěřitelného lidského snažení

VÝVOJ 2 SECONDS STANU

Jakmile je stan složený, vejde se do 
jednoduchého kompaktního pouzdra, které 
usnadňuje jeho přenos či převoz.

Stan je navíc vybaven technologií Fresh 
& Black s  vícevrstvou tkaninou, která 
zaručuje vysokou úroveň zatemnění, a  to 
i za denního světla nebo úplňku.

nám o práci na novém „dvousekundovém” 
stanu řekl: „Na vývoj tohoto stanu jsme 
neměli žádný časový limit. Chtěli jsme 
vytvořit ideální výrobek. Vytvořili jsme 
mnoho prototypů, než jsme dospěli 
k tomuto úžasnému produktu.“ Fabien, 
produktový manažer, o stanu řekl: „Již více 
než čtyři roky si inženýři, návrháři, manažeři 
produktů a dokonce i zákazníci vyměňovali 

a zpochybňovali své nápady a koncepty 
s cílem vyvinout původní 2 Seconds stan 
a zlepšit tak jeho skládání a kompaktnost. 
A tak byl vyvinut nový, sofistikovaný a hlavně 
dostupný stan.“

kód: 8553541
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MOUNTAIN STORE
Mont-Blanc – Passy

KDE SE RODÍ PRODUKTY

QUECHUA, FORCLAZ, WEDZE, SIMONDZNAČEK

Výrobní a designové centrum značky Que-
chua na úpatí Mont Blancu je naprostým 
středobodem vývoje našich produktů. Jeho 
unikátní lokalita umožňuje vývojovému 
týmu všechny produkty testovat v reálných 
podmínkách. Navíc se mnoho aktivních 
sportovců, kteří jsou ambasadory značky 
Quechua, do těchto míst pravidelně vrací, aby 
mohli nabyté zkušenosti předávat dál svým 
kolegům a ti poté radí zákazníkům přímo 
na prodejnách po celém světě.

Jelikož jsou designéři zároveň vášnivými 
turisty, chtěli v maximální míře při stavbě 
a jejím užívání omezit dopad na životní 
prostředí. Na prostředí, ve kterém sportují. 
Proto je tak navrženo celé vývojové centrum 
a za tento projekt získalo ocenění „High 
Environmental Quality“. Od začátku projektu 
bylo nosnou myšlenkou propojení s příro-
dou. Celá budova je tak zasazena do záhybů 
přirozeného terénu, aby nekazila výhled na 
hory. V okolí Mountain Store bylo vysázeno 
550 stromů a 10 000 keřů. Nádrž na dešťovou 
vodu slouží jako zásobárna pro 100 % potřeby 
vody pro toalety a pračky. Střecha ze solárních 
panelů dělá z této budovy největšího výrobce 
elektrické energie v regionu. Budova je 
navíc vzduchotěsná a má izolaci s trojitým 
zasklením, aby se zabránilo ztrátě energie. 
Vícestupňové osvětlení se nastavuje auto-
maticky v závislosti na přirozeném světle, 
čímž dochází k další úspoře využité energie. 
Stěna „východ-jih-západ“ kopíruje pohyb 
slunce, aby zachytila maximální množst-
ví přírodního tepla a omezila tak zimní 
vytápění. Okna jsou zároveň umístěna tak, 
aby v létě nedocházelo k přehřívání a omezila 
se tak umělá klimatizace. Samotné materiály 
pro stavbu a její užívání plní taktéž přísná 
environmentální měřítka. Hlavními ma-
teriály jsou dřevo a surový beton. Například 
koberce jsou pouze položeny na podlahu bez 

použití lepidel, která obsahují rozpouštědla. 
Samozřej mostí je pečlivé třídění odpadu. 
Na parkovišti lze dobít elektrická vozidla 
nebo kola. Elektrická kola jsou navíc zdarma 
k vypůjčení pro všechny místní cestovatele.

Setkání s našimi uživateli vedou k inovacím, 
které se zlepšují každým dnem. V budově je 
místo pro získávání zpětné vazby od zákaz-
níků – sportovců. Hned vedle je prototypovací 
dílna, kde se získané zkušenosti adaptují na 
konkrétní produkty.

6   
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1997

2002

2014

2016

2009

1998

2005

Zrození turistické značky
V tomto roce se deset zaměstnanců Decathlonu rozhodlo přesunout se z Lille do Alp, aby se tak dostali 
blíže k uživatelům, pro které naše výrobky navrhují. Dobrodružství začalo v malém bytě o rozloze 55 m² 
poblíž Mont Blancu, který společně přestavěli na kanceláře. A tak se zrodila značka, která se stala 
symbolem outdoorové sféry napříč celým světem. Quechua. Tentýž rok také proběhl první test navržených 
produktů v reálných podmínkách v Maroku.

Počátek úžasných příběhů s ambasadory značky
Aby bylo stále možné navrhovat nové inovativní produkty, vyzvala značka Quechua odborníky z řad 
známých sportovců, aby v reálných podmínkách testovali její produkty a dávali tak zpětnou vazbu z těch 
nejnáročnějších podmínek. Nejznámějším ambasadorem byl bezesporu Dawa Sherpa, rodák z údolí pod 
Mount Everestem. Vítěz UTMB (ikonický ultratrailový závod v okolí Mont Blancu) a trojnásobný účastník 
olympijských her (2006, 2010, 2014).

Zvolte si čas spánku i ve stanu
Abychom se neprobouzeli s prvními slunečními paprsky, obohatil tým Quechua naše stany o technologii 
Fresh & Black. Vnější povrch stanu odráží sluneční paprsky, čímž snižuje teplotu uvnitř oproti běžným 
stanům až o 17 °C. Vnitřní černá tkanina zajišťuje téměř úplnou tmu.

Sňatek se značkou Simond
Horolezecká značka Simond, založená v roce 1860 a sídlící taktéž ve francouzském Chamonix, se v tomto 
roce přesouvá pod křídla Decathlonu. Tímto krokem značka Quechua opouští práci na vývoji nových 
lezeckých pomůcek a ještě více se soustředí na turistické vybavení.

První výrobky dostupné na prodejnách
Na jaře 1998 se testované produkty dostávají do všech prodejen Decathlon a jsou dostupné zákazníkům.

Revoluce ve stanování
Po dvouletém procesu vývoje se na trh dostává inovativní a dnes již legendární „dvousekundový“ stan 
2 Seconds.

HISTORIE TURISTICKÉ

ZNAČKY QUECHUA

[ čti Kešua ]

Mountain Store
V tomto chrámu horských sportů se od roku 2014 setkávají návrháři, produktoví manažeři a inženýři značky 
Quechua se sportovci všech úrovní, aby sdíleli své nápady a navrhovali tak nové produkty šité na míru. 
Díky lokalitě (20 km od Chamonix) pak můžou navržené produkty ihned testovat přímo v terénu a okamžitě 
hledat řešení pro případné problémy.

    7 
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Jak dlouho již pracujete v Decathlonu?
Andrea: Nastoupila jsem v listopadu 2016, takže přibližně tři a půl 
roku.
Ondra: V Dekáči jsem od srpna roku 2016.

Jak jste se o Decathlonu dozvěděli a proč jste se pro něj 
rozhodli?
Andrea: Byla jsem nakoupit v prodejně a zaujal mne inzerát 
vylepený u pokladen. V tu dobu jsem měla po škole a hledala 
zaměstnání. Rozhodování mi usnadnil skvělý přístup mého 
nového kouče už při pohovoru.
Ondra: Úplně náhodou. Jednou jsem jel v autobuse 
a přemýšlel nad tím, že bych si rád našel nějakou brigádu ke 
škole a jel jsem okolo Decathlonu. Tak jsem si řekl, proč ne, 
a poslal jsem mail.

Na jaké prodejně vás mohou zákazníci potkat?
Andrea: V Českých Budějovicích.
Ondra: Liberec.

Jakou roli v rámci Decathlonu zastáváte?
Andrea: Jsem vedoucí oddělení turistiky, koučka, ško-
litelka turistiky pro ostatní spoluhráče v ČR a zastřešuji 
na naší prodejně integraci nových zaměstnanců.
Ondra: Společně s kolegou vedu oddělení turistiky 
a zároveň jsem kouč, školitel turistiky a expert pro 
provoz prodejny.

Měnila se vaše role na prodejně během uply-
nulých let?
Andrea: Ano. Nastoupila jsem jako vedoucí odděle-
ní běhu, poté jsem převzala misi HR na naší prodej-
ně a stala se koučkou. A nakonec jsem ani ne po 
roce převzala oddělení turistiky.
Ondra: Moje role se měnila poměrně výrazně. 
Nastoupil jsem v Plzni na pozici sportovního 
poradce na oddělení turistiky. Po roce jsem však 
dostal nabídku být vedoucím oddělení turistiky 
v Liberci, kterou jsem milerád přijal. Po nece-
lém roce jsem pak dostal příležitost podílet se 
na provozu prodejny.

AMBASADOŘI TURISTIKY

ANDREA A ONDRA
Léto je období, které přímo vyzývá ke kempování 
a turistice. Ať už si pod tím představujete týden 
v kempu u řeky a celodenní výšlapy, nebo jen 
jednu noc na zahradě s procházkou v lese. Nejen 
o tom jsem si povídal s našimi ambasadory 
Andreou a Ondrou.

8   



    9 

Co vás na vaší práci nejvíce baví?
Andrea: To, že dělám, co mě baví, a do práce 
i z práce jdu s úsměvem. Navíc sdílím poslání 
firmy, což je pro mne velice důležité. Oceňuji 
různorodost. Navíc mne baví práce s lidmi. 
Zákazníky i kolegy.
Ondra: Určitě různorodost, protože každý den 
je trochu jiný a občas je to naprostá šílenost. 
Dále se mi líbí nadšení všech lidí ve značce 
Quechua a Forclaz. S tím souvisí, že jsem moc 
rád, že mohu díky práci jezdit do zahraničí 
a poznávat lidi z celého světa.

A co vaše mimopracovní hobby?
Andrea: Hlavně cestování po světě a turistika. 
Příležitostně kempování.
Ondra: Horská turistika, kempování, běh, 
filmy a hry.

Oba jste produktoví školitelé pro značku 
Quechua. Co to znamená a jak jste se 
k tomu dostali?
Andrea: Zaujal mne dotazník s otázkou, co 
pro mne znamená turistika, jak vnímám 
značku a co ráda dělám. Vyplnila jsem ho 
a s nadšením přijala nabídku dělat školitelku 
pro kolegy z celé České republiky. Zprvu jsem 
pouze školila a předávala znalosti o produk-
tech. Teď už se naše mise rozšířila na více 
činností. Pomáháme obchodům s výběrem 
produktů v jejich nabídce, vybíráme produkty 
do katalogů, odpovídáme na otázky zákazníků 
na našem e-shopu, komunikujeme s lidmi 
ze značky a snažíme se pomáhat ostatním 
lídrům ze všech prodejen.
Ondra: Školitelem jsem chtěl být, už když 
jsem přecházel z Plzně do Liberce, ale 
vzhledem k tomu, že jsem přijal novou roli, 
jsem tomu chtěl dát čas. Ale po roce v Liber-
ci za mnou přišel Honza Bláha a zeptal se, 
zda mám stále zájem. Ten jsem samozřejmě 
měl a naskočil jsem do týmu o dvou lidech. 

Po čase jsme hledali další dva, a tak jsme 
objevili Andy a Lukáše, který měl na starosti 
Forclaz (značka pro vícedenní turistiku, pozn. 
redakce). A co znamená být školitelem? Hlav-
ně zodpovědnost za to, že všichni v republice 
na oddělení turistiky vědí, co prodávají.

Jak byste popsali turistiku neznalému 
čtenáři?
Andrea: Nejblíže je mi backpacking, což 
je vlastně cestování po světě a poznávání 
krás přírody, měst a památek. Turistikou 
může být nenáročná procházka skrze parky, 
lesy a přírodní stezky nebo výšlap v horách 
nezpevněným terénem. Při kempování je 
též více možností, jak sportovat. Můžete být 
delší dobu v kempu, ze kterého se vydáváte 
na krátké procházky přírodou, nebo jdete 
se stanem na túru a každou noc spíte někde 
jinde. Dalším druhem je treking, čímž se ro-
zumí vícedenní turistika, kdy máte batoh stále 
u sebe a putujete krajinou.
Ondra: Turistiku dělá v podstatě každý z nás, 
když se jde projít do lesa. Záleží pak pouze na 
vás, jestli se vydáte do parku, Alp nebo třeba 
na pobřeží. Důležité je být v přírodě a užít si 
ty chvíle. Ať už sami, nebo s rodinou či přáteli.

Jaká jsou vaše nejoblíbenější místa 
v ČR?
Andrea: Vzhledem k tomu, že jsem z jižních 
Čech, tak miluju Šumavu. Ta krásná příroda 
se neokouká a stále je spousta míst, která jsem 
ještě nestihla navštívit. Moc pěkný je i Český 
ráj nebo České Švýcarsko.
Ondra: Jelikož teď bydlím v Liberci, tak je 
samozřejmě můj nejoblíbenější Ještěd. Potom 
mám moc rád České Švýcarsko, které je od 
Liberce kousek. Také mám moc rád Radhošť.

A oblíbená zahraniční místa?
Andrea: Jak dlouhá může být odpověď? 

Zamilovala jsem si Asii, převážně Thajsko. 
Nikdy nezapomenu na návštěvu úžasného 
Senegalu a okouzlila mne různorodost příro-
dy na Srí Lance. Dále Jordánsko a Izrael.
Ondra: Naprosto jsem se zamiloval do okolí 
hory Mont Blanc. Celé tohle místo je kouzelné 
a plné kempů, jezer a úžasných výhledů.

Proč je pro vás turistika sportem číslo 
jedna?
Andrea: Kvůli spojení s přírodou. Chůze je 
nejpřirozenější pohyb. Nemusíte se nikam 
hnát, s nikým nesoupeříte. Jdete svým tem-
pem, posloucháte zvuky, cítíte vůně.
Ondra: Miluji přírodu a dobrodružství snad 
od narození. V přírodě můžu přestat myslet 
na práci a běžné problémy a jenom si užívat. 
Není nic lepšího, když si po náročném výš-
lapu dáte sušenku a kocháte se výhledem na 
krajinu.

A na závěr. Máte nějaké turistické mety, 
kterých chcete dosáhnout?
Andrea: V květnu jsem měla naplánovanou 
cestu k Machu Picchu v Peru, ale vzhledem 
k situaci ve světě jsem to musela odložit na 
příští rok.
Ondra: Jelikož mám strach z výšek, tak každá 
další hora, na kterou se mi podaří vyškrábat, 
je pro mě obrovský úspěch.

Moc vám děkuji za rozhovor a přeji, ať se vám 
daří a splníte si všechny, nejen turistické sny.

Autor článku: Jan Pejša
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VYRAZTE DO SVĚTA PO ČESKU

TIPY OD ANDREY A ONDRY

Víte, že v České republice je 461 hradů 
a zřícenin, 23 tisíc malých rybníků, 400 
rozhleden a více než 1000 kempů? 
Všichni určitě znají krátké pochody Praha–
Prčice, Švejkovu 50 nebo třeba dálkový po-
chod, při kterém se přechází Šumava. V Česku 
můžete navštívit nádherné úkazy, jako jsou 
lomy (1) Velká a Malá Amerika, (2) propast 
Macocha, Boubínský prales na Šumavě nebo 
Český ráj. Za pouští nemusíte na Saharu. Ma-
lou poušť najdete v jižních Čechách, v CHKO 
Třeboňsko. Prales je nejen na Šumavě, ale 
i v Beskydech. Meandr Vltavy pod (3) vy-

hlídkou Máj kousek od Prahy má stejný tvar 
jako meandr na řece Colorado. Prachovské 
skály připomínají čínské Zhangjiajie, viadukt 
v Liberci je jako kopie skotského mostu 
z Harryho Pottera. Stepní krajina na Vysočině 
připomíná vysočinu africkou. Vysílač na Ješ-
tědu jako by vyletěl a zapíchl se v Jihoafrické 
republice. Nebo třeba (4) Pravčická brána – 
mnohem krásnější než skalní útvar na Maltě. 
Zapomenout nesmíte ani na naši nejvyšší 
horu – Sněžku. Můžete se vydat k (5) soše 
známého slovanského boha (a také známého 
piva) na hoře Radhošť v Pustevnách. Nebo 
vás láká nenáročná turistika? Určitě vyzkou 

šejte procházku v Lednicko-valtickém areálu. 
Na Vysočině můžete navštívit nádherná města 
Telč a Třebíč. Andy doporučuje 10km okruh 
na Šumavě, při kterém uvidíte ledovcová je-
zera Čertovo a Černé. A takto bychom mohli 
pokračovat do nekonečna. Česká republika 
ukrývá nespočet překrásných míst. 
Šťastnou cestu!

1 - Velká Amerika – Mořina v okrese Beroun (foto: Kristýna Baborová)

2 - Propast Macocha – Moravský kras (foto: 
Kristýna Baborová)

3 - Vyhlídka Máj – u obce Teletín (foto: Kristýna 
Baborová)

Chcete místo zahraničních destinací v létě objevovat krásy naší země? 
Podělíme se s vámi o pár tipů, které jsme dostali od Andy s Ondrou.

4 - Pravčická brána – Hřensko

5 - Socha Radegasta – Radhošť

10   
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TURISTICKÉ TRIČKO 
NH 500 QUECHUA

TURISTICKÝ BATOH 
NH 500 20 L QUECHUA

TURISTICKÉ KALHOTY 
NH 100 QUECHUA

STAN 2 SECONDS 
FRESH&BLACK QUECHUA

1799 Kč

NEREZOVÁ TERMOSKA 
MH500 0,8 L QUECHUA

379 Kč

TURISTICKÉ BOTY NH 500 
QUECHUA

999 Kč
TURISTICKÉ BOTY 
NH 500 FRESH QUECHUA

249 Kč

599 Kč

249 Kč

899 Kč

Hodnocení zákazníků
na decathlon.cz

Hodnocení zákazníků
na decathlon.cz

ANDREA S ONDROU DOPORUČUJÍ

CO SI VZÍT S SEBOU A NA SEBE?

Andy radí, co na lehkou turistiku:
Na kempování a nenáročnou procházku 
nejčastěji nosím obuv NH500. Oblíbila jsem 
si nové lehké kalhoty NH100 či kratší kalhoty 
NH500 Slim a velmi pohodlné, stylové tričko 
NH500. Pokud je teplé počasí, vyměním 
zmiňovanou obuv za nové „freshe“ NH500, 
které jsou prodyšnější a ideální na jaro či léto. 
Navíc všechny tyto produkty jsou vyrobeny 
ekologicky, ať už z recyklovaného polyesteru 
či biobavlny, což přispívá alespoň částečně 
k ochraně přírody, a já mám hned lepší pocit ;) 
Svačinu a další potřebné věci sbalím do velmi 
praktického batohu NH500, který má perfektní 
uspořádání kapes a je akorát tak velký na 
jednodenní výlet. Tento batoh používám i jako 
příruční zavazadlo na cestách do zahraničí.

Zamilovala jsem si nový produkt na nápo-
je, a to termolahev MH500, kterou nosím 
neustále u sebe a hodí se po celý rok. V létě 
uchová nápoj ledový, v zimě je ideální na teplý 
čaj pro zahřátí. Výhodou je rychlootevírání 
pomocí jedné ruky, možnost uzamčení 
a perfektně se drží díky uzávěru s uchem. 
Naprosto skvělý produkt. Pokud jedu kempo-
vat autem, nejčastěji používám 2sekundový 
stan s technologií Fresh and Black, která zajistí 
lepší spánek. Nejen díky materiálu, ale i do-
statečnému množství odvětrávacích otvorů je 
vzduch ve stanu příjemnější a chladnější. Navíc 
mi zastíněná ložnice umožní si ráno trošku 
přispat.

4.5/5

4.8/5

kód: 8553570

kód: 8554842

kód: 8554868

kód: 8526216kód: 8357352

kód: 8383596

kód: 8554462
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Ondra radí, co na lehkou turistiku:
Nezáleží, jestli jedu do kempu, do hor, nebo 
jenom do lesa. Vždycky na sobě mám naše 
kalhoty na horskou turistiku MH500. V čem 
jsou tak super? Kalhoty jsou velmi příjemné 
na kůži. Jsou lehké a kopírují dobře všechny 
moje pohyby. Mají kapsu na straně pravé 
nohy, kam se pohodlně vejde telefon a nemu-
sím se bát, že si ho zničím nebo ho ztratím. 
Pásek mají přímo v sobě, kde se jednoduše 
nastavuje šířka pasu. Kalhoty se mnou pro-
cestovaly všechna možná místa a stále drží. 
I když je venku horko, tak se v nich nepotím. 
Výhodou je gumička ve spodní části, díky 
které si z kalhot mohu udělat tříčtvrťáky. Boty 
používám podle toho, kam se vydám. Do 
hor si beru boty MH500, protože jsou velmi 
odolné a moje noha se v nich cítí jako v br-
nění. Nevadí, kolik kamenů nakopnu nebo 
kolikrát šlápnu špatně. Boty mají membránu, 
takže v nich mohu projít i nejednou louží. Do 
kempu, se psem nebo jenom tak na krátký 
výlet potom používám boty NH150. Jsou 
velmi pohodlné a perfektně drží na nerov-
nostech a mokrém terénu. Každopádně jedno 
mám ve všech svých botách stejné, a to vložky 
HIKE900. Proč zrovna vložky do nových bot? 
Protože bota je díky nim mnohem pohodl-
nější, vylepší tlumení a zpevní botu, takže 
není možné, aby se mi udělal puchýř, navíc 
pomáhají proti zápachu.
Podle počasí a terénu pak vytáhnu tričko. Vel-
mi jsem si oblíbil trička NH500, která mám 
ve všech barvách. Tričko je bavlněné s příměsí 
polyesteru, takže je příjemné na těle, ale záro-
veň nezapáchá a celkem rychle schne.

kód: 8572782
kód: 8553555

kód: 8543969

kód: 8572927

kód: 8504476

kód: 8526623

BATOH MH 500 30 L
QUECHUA

TURISTICKÉ TRIČKO 
NH 500 QUECHUA

TURISTICKÉ KALHOTY 
MH 500 QUECHUA

TURISTICKÉ BOTY MH 500
QUECHUA

1299 Kč

249 Kč

749 Kč

1499 Kč

TURISTICKÉ BOTY NH 150 
QUECHUA

599 Kč

TURISTICKÉ VLOŽKY DO BOT 
HIKE 900 QUECHUA

349 Kč

4.4/5

4.7/5

4.4/5

Hodnocení zákazníků
na decathlon.cz

Hodnocení zákazníků
na decathlon.cz
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Ondra radí, co pro náročnější výšlapy:
Pokud jdu do hor, tak si vždy beru jakéko-
liv tričko z vlny merino. Rád také chodím 
v tričku FH900, protože je lehké, vypadá 
dobře a je hodně prodyšné. To se hodí, když 
je venku horko nebo jdete ve vysokém tempu. 
Jako bundu mám s sebou většinu roku vždy 
TREK900. Tato bunda je jedna z nejlepších 
bund, kterou jsem si kdy koupil. Je lehká a dá 
se složit do kapuce. Zároveň mi v ní nikdy 
není horko ani zima a má díly z merino vlny. 
Je velmi odolná. Pokud prší, mám vždy po 
ruce pončo nebo bundu MH500.
Pokaždé mám ale s sebou batoh. Do města 
a na krátké výlety používám batoh NH100, 
který je velmi praktický a vejde se mi do něj 
vše, co potřebuju. Na zádech sedí dobře. Na 
náročnější túru potom beru batoh MH500  
30 l. Tento batoh má pevnou konstrukci 
a dobře odvětraná záda. Navíc mnoho kapes 
a možností, jak si na něj přidělat všechny 
potřebné věci. Batoh perfektně sedí a nikde 
netlačí.

Žádný výlet by se neobešel bez trekových 
holí. Já mám nejraději hole 500. Hole jsou ne-
zbytným parťákem, protože odlehčují celému 
tělu a díky nim dokážu dojít ještě dál s menší 
námahou. Také mi dodávají rovnováhu na ne-
zpevněných cestách nebo při cestě do kopce. 

Andy radí, co pro náročnější výšlapy:
Pokud se vydávám na náročnější výšlap, 
nenosím jiné kalhoty než MH500 či kraťasy 
MH500. Jsou velmi prodyšné a elastický ma-
teriál mi zajistí volnost pohybu. Botky volím 
dle počasí, buď prodyšné Fast hikové FH500, 
MH500, které jsou odolnější a pevnější, nebo 
nepromokavé MH500 MID. Na delší túru 
vždy v obuvi vyměním vložku, a to za HIKE 
900, která mi zajistí stabilitu chodidla a ještě 
lepší tlumení došlapu. Málo lidí si uvědomu-
je, že správná vložka a ponožka jsou velmi 
důležitou součástí doplňků obuvi na turistiku.
Trička střídám, ale nejradši mám merino 
tílko TREK 500 a triko TREK500. Produkty 
z merina omezují vznik zápachu a to se vždy 
na túrách hodí. Batoh volím s pevnějšími 
a prodyšnějšími zády – MH500.

DÁMSKÝ BATOH MH 500 30 L QUECHUA  1299 Kč kód: 8382977
MERINO TÍLKO TREK 500 FORCLAZ  499 Kč kód: 8316443
TURISTICKÉ KRAŤASY MH 500 QUECHUA  489 Kč kód: 8355021
TURISTICKÉ BOTY MH 500 QUECHUA  1299 Kč kód: 8503801
Více produktů najdete na decathlon.cz

SOFTSHELLOVÁ BUNDA TREK 900 WINDWARM FORCLAZ  1799 Kč kód: 8503242
BATOH NH 100 20 L QUECHUA  249 Kč kód: 8502141
TRIČKO FH 900 NA FAST HIKING QUECHUA  599 Kč kód: 8493733
TURISTICKÁ HŮL MH 500 FORCLAZ  379 Kč kód: 8492573
Více produktů najdete na decathlon.cz
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VYBAVTE SE NA

LÉTO V ČECHÁCH

8 499 Kč

Nafukovací paddleboard X100 11’ pro začátečníky modrý ITIWIT
Nafukovací paddleboard určený pro začínající uživatele nad 80 kg 
k příležitostným projížďkám. Maximální nosnost 220 kg. Stabilní, široký 
a snadno ovladatelný nafukovací paddleboard unese jednoho i dva uži-
vatele při jízdě po klidné hladině a v mírných vlnách.
kód: 8511826

CELOU NABÍDKU NAJDETE NA DECATHLON.CZ

6 499 Kč

Nafukovací kajak pro 2 až 3
osoby oranžový ITIWIT
Nafukovací kajak se 3 
zvýšenými sedátky pro 
maximální pohodlí při 
pádlování. Stabilní a bezpečný, 
ideální na rodinné výlety.
kód: 8387563

od 249 Kč

Vodotěsné vaky
ITIWIT
Vodotěsné vaky od 5 do 30 l 
chrání uložené věci před 
odstřikující vodou i v případě 
krátkého ponoření pod vodu. 
Ideální na kajak a kanoe, 
paddleboarding nebo malou 
plachetnici.
kód:  8529119, 8529125, 8529128

Fotbalová branka SG500 
velikost S, M, L KIPSTA
Řada ocelových branek SG500 
s bočnicemi jako u skutečných 
branek. Hledáte odolnou 
fotbalovou branku? Už 
nemusíte. Pomocí háků, které 
jsou součástí balení, můžete 
branku snadno zafixovat do 
země pro ještě větší stabilitu.
kód: 8517277, 8517297, 8517299

od 999 Kč
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Dětské kolo 16” 500 Robot 
BTWIN
Toto kolo je určené pro děti od 
4 do 6 let s výškou od 105 do 
120 cm, které se chtějí naučit 
jezdit na kole s pedály. Kolo má 
kryt řetězu, blatníky, stojánek 
a v případě potřeby umožňuje 
připevnění stabilizačních 
koleček. 
kód: 8379367

Kempinkový skládací stůl 
pro 4–6 osob + 4 stoličky
QUECHUA
Výška stolu: 70 cm
Plocha desky: 120 × 60 cm
Rozměry po složení: 
60 × 60 × 10,5 cm
Čtyři stoličky je možné uložit 
do složeného stolu a ušetřit tak 
místo. 
kód: 8575786

Pánské boty na trailový běh 
XT7 EVADICT
Boty pro běžce na trénink nebo 
trailový závod v délce až do 
80 km do kluzkého a blátivého 
terénu. Boty v sobě snoubí 
výkon, pohodlí a bezpečí. 
kód: 8513387

Dětský basketbalový koš B200 
KEEP PLAYING TARMAK
Basketbalový koš s podstavcem je 
ideální pro děti. Za malý okamžik 
jej snadno nastavíte do 4 výšek. 
Díky 2 kolečkům je mobilní 
a pomocí přiloženého nářadí ho 
lehce smontujete za 15 minut. 
kód: 8574768

Slackline 15 metrů SIMOND
Vhodná na trénink rovnováhy a soustředění. Snadno se upevňuje 
mezi dva stromy. Snadné utažení a povolení díky přezce. 
kód: 8204301

2 799 Kč

849 Kč

1 199 Kč

1 499 Kč

1 899 Kč

    15 



16   

JAN BLÁHA

„Hlavní jsou zkušenosti, ty jsou k nezaplacení.“
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Pověz nám, Honzo, jak ses dostal do 
Decathlonu?
Decathlon jsem poprvé viděl v Anglii, kde 
jsem žil, a strašně se mi ten koncept líbil. 
Žádný takový obchod, který by nabízel vyba-
vení v takové míře za takové ceny, v Čechách 
tehdy nebyl. V Anglii jsem žil rok a půl a do 
Decathlonu jsem pravidelně chodil jako 
zákazník. Když jsem se rozhodl vrátit se ze 
zahraničí zpět do Čech, hledal jsem možnosti 
pracovních nabídek. Zjistil jsem, že Decathlon 
už v Čechách je a zrovna hledá někoho na 
pozici vedoucího oddělení/budoucího ředitele 
prodejny. Tak jsem poslal životopis a motivač-
ní dopis a asi za hodinu mi volali, jestli bych 
nepřišel na pohovor. To jsem ale zrovna ještě 
žil ve Španělsku, tak jsem řekl, že to bude tro-
chu složitější, že jsem 4000 km daleko. První 
hovor byl přes Skype, až pak jsme se potkali 
fyzicky v Čechách, řekli jsme si ano a já jsem 
se v září 2011 vrátil do Čech a nastoupil do 
liberecké prodejny na pozici vedoucího oddě-
lení fitness.

Než přejdeme do Liberce, to mě zajímá 
–  ty jsi takhle cestoval po světě?
Nedokončil jsem školu, ač mi chyběla už jen 
bakalářka a závěrečný zkoušky, shledal jsem 
ten papír nedůležitým. To, co jsem potřeboval 
a zajímalo mě, jsem se naučil. A vidím to tak 
dodnes. Hlavní jsou zkušenosti, ty jsou k ne-
zaplacení. Protože jsem mluvil jen německy 
a chtěl jsem si vydělat peníze, rozhodl jsem 
se jet s tehdejší přítelkyní do Anglie. Přile-
těli jsme v pátek, v pondělí jsme šli shánět 
práci a já jsem už v úterý nastoupil jako řidič 
náklaďáku. Měl jsem z vojny řidičák C, tak 
jsem rozvážel mlíko a chleba. Dělat řidiče byla 
strašná dřina, šest dní v týdnu jsem vstával ve 
dvě ráno a ve tři už jsem nakládal. Rok a půl 
jsem takhle fungoval, ale pak už jsem nemohl 

dál, bylo to fakt náročný. Rozhodli jsme se jet 
za kamarády do Austrálie, ale já potřeboval 
napřed aspoň nějakou dovolenou, tak jsme 
jeli na Kanáry a tam se nám tak zalíbilo, že 
jsme se tam rozhodli zůstat. Skončili jsme na 
Tenerife, kde jsem dělal v irském baru. Začal 
jsem v kuchyni, škrábal jsem brambory, pak 
i něco vařil, i když v irském baru se nedá 
o vaření moc mluvit, tam se jenom něco 
ohřívá nebo frituje. Časem jsem se dostal na 
plac jako číšník. No, a pak za bar a ve finále 
jsem byl manažer noční směny, to byl vrchol 
mé kariéry v baru. Je to super práce, ale tak 
maximálně na půl roku až rok, začínal jsem 
v půl osmé večer a končil jsem v jednu nebo 
v šest, to záleželo na zákaznících. Navíc každý 
večer živá hudba, což je sice bezva, ale taky 
hroznej kravál. Po narození dcery Emičky 
jsme se rozhodli vrátit se zpět do Čech.

Do Decathlonu v Liberci...
V liberecké prodejně jsem strávil rok. Bylo 
to hodně objevování, učení se a nabírání 
zkušeností. Když jsem dostal na starost 
Quechuu a svou první přestavbu, dost jsem 
to tenkrát pokazil. Byla to hrůza. Ráno jsme 
šli do nonstopu v centru Liberce, dali jsme 
si něco na pití a vrátili jsme se do prodejny 
to dodělat, vůbec jsme nestíhali. Druhou 
přestavbu už jsem si proto připravil o dost 
líp, a protože se mi to povedlo, chtěl se mnou 
mluvit Bastien, tehdejší country manager. Jel 
jsem za ním do Prahy s prezentací, ale napřed 
jsme šli na oběd, kde mi Bastien nabídl post 
ředitele v Ostravě. Takže to vůbec nebylo o té 
přestavbě, ale o pozici. V Ostravě se povedly 
především dvě věci, na který jsem pyšnej, ne 
jako já, ale na celej tým. První bylo zmen-
šení prodejny, která měla 5000 m² a velké 
problémy – každý měsíc jsme byli v minusu. 
Rozhodli jsme se ji zmenšit a zvládli jsme to, 
aniž bychom jediný den zavřeli pro zákazníky. 

Tom Stanisz to připravil jako provozák a celá 
republika, to tenkrát znamenalo tři obchody, 
nám přijela pomoct. Pak se nám povedla 
komunikační kampaň po zmenšení, vymysleli 
jsme s Tomášem Čihalem heslo „zrobili jsme 
fajne ceny“, byla to jediná lokální komunikace 
dodnes a měla tenkrát obrovský úspěch. Ze 
dne na den jsme se dostali do plusu, nejen 
proto, že se snížily náklady, ale zvýšil se nám 
výrazně obrat.

To je opravdu neskutečný příklad mobi-
lity: Anglie, Španělsko, Liberec, Ostrava 
a potom Brno, jestli se nepletu?
Přesun do Brna se konal stejný rok jako 
zmenšení Ostravy, to už tu byl Guillaume 
Pigeard, regionální ředitel. Přišel za mnou 
s tím, že budeme otevírat prodejnu v Brně. Byl 
to obrovský projekt, připravovalo se to skoro 
šest let, a on se mě zeptal, jestli bych si ji chtěl 
otevřít. Já jsem byl na jednu stranu zklamaný, 
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protože jsem do Ostravy investoval neuvě-
řitelný množství energie a času, vypiplali 
jsme si to tam, začali jsme rozjíždět strategii 
a měsíc po tom, co se to konečně rozjelo, jsem 
měl jít najednou pryč. Na druhou stranu moje 
přání bylo otevřít si vlastní obchod. Dneska 
už to zpětně hodnotím jinak, zas taková výhra 
to není, i když si to představuješ, jak chceš, 
tak vždycky je to nakonec všechno jinak, ale 
zase když si to nezažiješ, tak to nevíš. Určitý 
zkušenosti jsou nepřenositelný. Pozval jsem 
tenkrát Ondru Krásu jako provozáka, tam 
tenkrát vzniklo legendární spojení „ty Bláho, 
to je Krása“. Před otevřením jsme se potýkali 
se spoustou problémů, s topením, vodou, a i  
když se nám podařilo otevřít, tak za tři měsíce 
nám zavřeli všechny přístupové cesty, protože 
se tam stavěl most a byla rozkopaná celá 
dálnice. Prostě past vedle pasti, ale i tak jsme 
to zvládli. 
V Brně jsem byl asi rok jako ředitel, když 
mi Hervé Danilo (současný CEO) nabídl 
možnost koučovat ředitele, tehdy Olomou-
ce – Petra Salaje – a Ostravy, kterou jsem 
předal Adamu Lasotovi. Trochu jsem se v tom 
plácal: rozjížděl jsem obchod, koučoval jsem 
a do toho ještě školil Quechuu, což obnášelo 
i cesty do Francie. Bylo to strašně časově 
náročný a i já jsem cítil, že je toho už na mě 
moc a že tomu nedávám, co bych chtěl. Hervé 
mi radil, ať to školitelství pustím, ale já jsem 
to chtěl dělat dál, protože právě ten kontakt se 
značkou, s materiály a výrobky mě vždycky 
moc bavil. Nicméně okolnosti mě přinutily 
to přehodnotit. Následovala nabídka na 
funkci DSP pro Quechuu a Forclaz (Di-
recteur Sport Pays je národní lídr sportu, 
který se stará o daný sport na národní 
úrovni – vybírá produkty pro svou zemi, 
zajišťuje jejich zásobování, organizuje 
školení apod.). Tady se dostáváme ke 
komerční stránce věci. Začali jsme pra-

covat na komerčních strategiích, sestavili jsme 
komerční tým a začali jsme řešit další sport 
lídry (nyní pod zkratkou CSL – country sport 
leader). Bylo to období, kdy jsem víc času 
trávil v zahraničí než v Čechách, ale myslím, 
že to stálo za to a náš koncept country sport 
leaderů a komerčního týmu funguje skvěle 
a je to jedna z částí úspěchů ČR, protože 
máme jistotu, že máme vybrané správné 
range (produktové řady), správné výrobky 
v regále apod.

Jaká je tedy momentálně tvá pozice 
a jak bys vysvětlil například svým dě-
tem, co děláš? 
V současnosti jsem CSL pro Quechuu a For-
claz, plus jsem buddy pro Simond a Inovik. 
Ještě jsem kouč Olomouce jako obchodu. 
Zároveň jsem svým vlastním supply retaile-
rem, řeším tedy zásobování pro svůj perimetr. 
Mou hlavní náplní práce je, aby na obchodech 
byly správné výrobky pro naše zákazníky ve 
správném množství. Když přijde zákazník do 
obchodu, ať tam najde to, pro co si přišel.

Jaký je tvůj oblíbený produkt od Que-
chuy nebo Forclaz? 
Určitě stan 2SECONDS, který jsem objevil 
ještě jako zákazník a jako zákazník jsem měl 
potíže s tím ho složit. Šel jsem si ho koupit do 

obchodu a nestál jsem o to, aby mi 
to někdo ukazoval – přece nejsem 

debil, složím si to sám. Samozřejmě mi trvalo 
dobrých dvacet minut, než jsem na to přišel. 
Člověk se vždycky bojí to ohnout, i když je 
tam návod, bojíš se, že to zlomíš, než zjistíš, že 
se nemusíš bát. Myslím, že celý ten stan a jeho 
příběh charakterizuje Decathlon. Poslouchá-
me uživatele, spolupracujeme s nimi a děláme 
ty věci pro ně, ne pro čistej zisk. Samozřejmě 
že peníze jsou cesta, bez nich bychom v tom 
nemohli pokračovat, ale ta původní myšlenka 
sport dostupný všem, to se mi na Decathlonu 
strašně líbí.

Co se týče našich výrobků, řekl bys, že 
se vyrábí ekologicky? Vnímáš snahu 
o udržitelnost a myslíš si, že je to cesta? 
Stoprocentně, ono to tak bylo odjakživa, co 
pracuju pro Quechuu. Už název Quechua 
pochází od jazyka kmene Kešuánců, kteří 
žijí v horách, naprosto v souladu s přírodou. 
Proto Quechua. Líbí se nám jejich způsob 
života a jak se chovají k přírodě. Dnes je často 
ekologie spíš PR, ale když vidím, co se v té 
značce děje a jak tam lidi přemýšlí, tak vím, že 
to není žádný PR, ale že to myslí vážně. Mám 
příklad: peněženka Forclaz. Je to blbůstka, 
malá věc, vyrábí se tisíce kusů, ale když to 
vyrábíš, máš spoustu odpadu. Ten můžeš vy-
hodit nebo udělat další peněženku, která sice 
nebude jednobarevná a jednolitá, ale budeš 
mít mnohem míň odpadu. Všechny nový sta-
ny a výrobky se navrhují tak, aby měly menší 
dopad na životní prostředí než předchozí  
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modely. Nejsme perfektní a ještě nějakou 
dobu nebudeme, ale ten posun je obrovský 
a každý rok jsme o něco ekologičtější.

Několikrát jsi byl v centrále Quechuy, 
v Mountain Store v Sallanches na úpatí 
hory Mont Blanc – jak se ti tam líbi-
lo? Co tam dělají lépe/ekologičtěji než 
u nás? 
Prostředí uvnitř je něco úplně jiného než 
v našich betonových kostkách, ale je to taky 
o penězích a o návratnosti investice. Co mě 
třeba fascinuje: když tam jdeš na záchod, tak 
tím topíš v baráku – umí tam rekuperovat 
bioplyn. Pak taky to, že je to celý ve dřevě, 
krásná kombinace s přiznaným betonem.  
Je to přirozený prostředí s přirozeným 
světlem, za mě paráda. Nejsem ale stavař, tak 
nemůžu říct, co to obnáší. Kdyby něco takého 
šlo u nás, bylo by to bezva. Ale stejně bychom 
měli začít tříděním odpadu a vůbec těma 
věcma zevnitř, i když na tom jako ČR nejsme 
podle mě vůbec špatně.

Na jakém nejkrásnějším turistickém 
místě jsi byl? 
Když jsem žil na Tenerife, vystoupal jsem na 
nejvyšší horu Španělska Pico de Teide z 0 me-
trů nad mořem až nahoru do 3479 m. Nád-
hernej zážitek, projdeš několik vegetačních 
pásem, nahoře už je jenom láva. Vylezli jsme 
na východ slunce a já tam mám vyfocenou 
fotku, kde je trošku lávy, já a pak už vůbec nic. 
Když vychází slunce a je jasno, je tam nejdelší 
stín na světě a vidíš všechny ty ostrovy kolem 
sebe. Fantastický místo. I tady u nás je spousta 
krásných míst, díky Decathlonu jsem už 
taky něco projel. Školení pořádáme pokaždé 
na jiném místě, střídáme Beskydy, Šumavu, 
Jeseníky a každý ty hory mají něco do sebe. 
Momentálně mám blízko k Jeseníkům. Třeba 
výhled z Pradědu nebo Ztracený kameny, to 
bych doporučil.
Poznámka redakce: Tento rozhovor probíhal 
přes videohovor, ke kterému se Honza připojil 
z horské chaty těsně předtím, než vyrazil na 
přechod Jeseníků.

Kde letos strávíš dovolenou? 
Netuším. Určitě nějakou dobu v Aši, kde po-
můžu rodičům na domě a na zahradě. A pak 
uvidíme, jestli se otevřou hranice. Chtěl bych 
do Tater na Rysy, když ne, tak tady v Čechách, 
ale určitě na horách.

Bereš s sebou do hor i děti? 
Na menší přechody jo, moje děti milují stan 
a karavan. Samozřejmě musíš je motivovat, 
protože toho někdy neujdou tolik, ale jsem 
moc rád, že je to baví. Nutit je do toho nikdy 
nebudu, ale zatím jsou z toho nadšený.

Co bys doporučil někomu, kdo to chce 
v Decathlonu někam dotáhnout?
Člověk by měl vědět, co Decathlon je. Máme 

úžasný nástroj, stránku Dělej, co tě baví, za 
mě nic takového nebylo, znal jsem Decathlon 
jenom jako zákazník. Když si tohle externí 
člověk pročte a je mu to blízký, tak ať se nebojí 
a pošle životopis.  Co se týče interních lidí, tak 
o tom jsem se bavil se Servandem, naším ob-
chodním ředitelem, zrovna nedávno. Někdy 
mají lidé tendenci dělat něco jen proto, aby 
dosáhli na lepší místo, ale přitom by to mělo 
být naopak. Postup by měl být důsledek toho, 
že něco dělám dobře, a proto něčeho dosáhnu. 
Cokoliv dělám, musím to dělat dobře, ne že to 
pro mě v pět odpoledne končí, musím tomu 
dát i něco navíc.

Máš nějaké životní motto?
„Ještě se nestalo, aby to nějak nedopadlo.“ To 
je motto od mojí mámy. Kdykoliv jsem šel 
cokoliv dělat, zkoušky, maturitu, máma mi 
vždycky řekla: „No a co, co se stane, slunce 
zítra zase vyjde, tak co.“

Autor článku: Petra Baštanová

Vysoké Tatry – Lomnický štít
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Pozorujeme uživatele při sportu a klademe otázky – 
právě tady vše začíná.
Každý designový tým se zaměřuje na jeden sport, protože 
každý sport má svá specifika. Fotbalista potřebuje úplně 
něco jiného než běžkyně.

Sportovci a jejich potřeby jsou 
středem našeho zájmu.

POZORUJEME SPORTOVCE
 A NASLOUCHÁME JIM1

VĚDĚLI JSTE, ŽE...

VĚDĚLI JSTE, ŽE...

Hned od začátku se snažíme nápady co nejrychleji 
zrealizovat, proto vytváříme tzv. „monstra“, první 
prototypy. Technologie jako 3D tisk nám umožňují naše 
myšlenky formovat ještě rychleji. Na prototypu můžeme 
ukázat kompletní představu o technické stránce 
a designu a směle jej pak můžeme představit našim 
průmyslovým partnerům.

A proto vytváříme „monstra”
FANTAZIE NEMÁ HRANICE 2

Na testování výrobků máme speciální laboratoře, ve 
kterých naše výrobky doslova „mučíme“ na testovacích 
přístrojích, dokud nejsme naprosto přesvědčeni o jejich 
kvalitě a bezpečnosti. Jen tak můžeme našim kolům 
BTWIN udělit doživotní záruku a batohům QUECHUA 
záruku na 10 let.

Šup do laboratoře!
BEZ TESTOVÁNÍ ANI RÁNU3

Testováním v laboratoři to však celé teprve začíná. 
Následují testy přímo v terénu. Sportovci se mohou 
zapojit do testování a mohou se také účastnit samotného 
navržení výrobku.

BOŘÍME MÝTY

NÍZKÁ CENA A VYSOKÁ KVALITA SE VZÁJEMNĚ NEVYLUČUJÍ!

… na testech se podílí 50 inženýrů?

… stan Quechua 2Seconds se zrodil při rozhovoru mezi 
designovým týmem a turisty, kteří vyslovili přání mít 
takový stan, který po celodenní túře postaví raz dva?
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Ekologie pro nás není jen slovo. Produktové týmy mají 
za úkol myslet při koncepci výrobku na jeho dopad na 
životní prostředí. Například fleecové bundy značky 
Quechua se již nyní vyrábí ze 75 % z recyklovaného 
polyesteru. Mimo to se snažíme vyrábět takové výrobky, 
které vám co nejdéle vydrží a které jdou snadno opravit 
pomocí lehce vyměnitelných náhradních dílů.

Nákupem sportovního vybavení to u nás nekončí.Chceme 
mít také jistotu, že si výrobky patřičně užíváte. Proto pro 
vás máme nejrůznější tipy a triky na našem blogu, kde 
vám zkušení experti velmi rádi poradí, jak vybrat správný 
výrobek, jak se o něj starat, a mnoho dalšího. 

Hodnocení, které nám napíšete na webové stránky, 
předáváme přímo produktovým týmům. Stejně tak 
můžete ohodnotit prodejnu a její tým. 
Pokud je průměrné hodnocení výrobku nižší než 3/5, 
stáhneme produkt z prodeje. Neváhejte nám proto 
udělit recenzi! Jak na to? Udělejte to přímo na stránce 
produktu.

po celém světě distribuuje naše výrobky do zemí, ve 
kterých má DECATHLON prodejny.
Ve Francii je celkem 6 kontinentálních skladů a 10 skladů 
regionálních, které hrají zásadní roli. Právě z těchto 
skladů se doručuje zboží nejen do prodejen, ale také 
k vám domů, v případě, že si jej objednáte z internetu. 
Sklad pro Českou republiku se nachází v Gliwicích 
v Polsku. 

SKLADŮ66

jako například BTWIN Village v Lille, kde se montují kola, 
nebo výrobnu lezeckých lan Simond kousek od Mont 
Blancu.

7
8

5

6

4

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ MÁ 
U NÁS ZELENOU!

NAŠE TIPY A SPORTOVNÍ RADY

DOSTUPNOST VÝROBKŮ

SPOKOJENÝ, NEBO SPOKOJENÝ, 
JE TO JEN NA VÁS ;-)

MASOVÁ PRODUKCE

PRŮMYSLOVÝMI PARTNERY

ZEMÍCH

WWW.BLOG.DECATHLON.CZ

a na některé výrobní procesy máme 
dokonce vlastní továrny,

Abychom vám přinesli ty nejkvalitnější výrobky, spolupracujeme 
s více než

ve více než
1000

45

A zas celé znova

RADY DECATHLONJAK NA HODNOCENÍ?
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PŘÍMO NA PRODEJNĚ
Proč se v této době vyplatí dorazit do jedné z našich 25 
prodejen Decathlon?

ONLINE KIOSEK NA PRODEJNĚ
Pokud v prodejně aktuálně není moje velikost nebo poža-
dovaný výrobek, mohu si snadno objednat z tzv kiosku. 
Vidím zde kompletní nabídku, ze které si můžu cokoliv 
vybrat a objednat. Je to velmi snadné, a pokud si nebudu 
vědět rady, pomůže mi sportovní poradce.

ONLINE NA WWW.DECATHLON.CZ
Každá prodejna je jinak velká a nemusí mít nutně na skladě 
výrobek, který zrovna hledám. Na e-shopu najdu opravdu 
všechny výrobky, které si snadno objednám a vyberu tako-
vý způsob doručení, který mi nejvíce vyhovuje.

MOŽNOSTI

NÁKUPU V DECATHLONU 

Mohu si výrobek prohlédnout, osahat a vyzkoušet 
v různých velikostech a barvách. 

V Decathlonu jsme všichni sportovci. Jsme plní 
úsměvů a vitality a rádi vám pomůžeme s výběrem 
nebo se jen tak pobavíme, kam jezdíte lyžovat nebo 
kde jste byli naposledy běhat.

Nová prodejna Praha – Nový Smíchov
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Spokojený, nebo spokojený!
Naše výrobky můžete bezplatně vrátit 

do 90 dní.

Pokud je vám cokoliv nejasného, 
obraťte se na naše zákaznické centrum, 

kde vám rádi poradí.

Jestliže máte dotaz přímo ke 
konkrétnímu výrobku, můžete 
také přímo na webové stránce 

daného výrobku položit 
otázku našim sportovním 

expertům.

PONDĚLÍ–NEDĚLE 9:00–19:00
+420 228 800 008

KLIKNI A VYZVEDNI NA PRODEJNĚ 
ZA 1 HODINU
Klikni a vyzvedni za 1 hodinu lze vytvořit 
pouze na produkty, které jsou na určité 
prodejně skladem. Vytvořte si rezervaci 
na našich webových stránkách. Zboží 
máte do hodiny připravené k vyzvednutí.
Objednávka je zdarma a za zboží zaplatíte 
až při převzetí. Rezervované zboží budete 
mít na prodejně po dobu 1 dne.

KLIKNI A VYZVEDNI NA PRODEJNĚ OD 
48 HODIN
Objednávky Klikni a vyzvedni od 48 hodin 
lze vytvořit na kompletní sortiment produktů. 
Vytvořte si objednávku na našich webových 
stránkách. Jakmile bude doručena na zvolenou 
prodejnu, budeme vás kontaktovat. Na vyzved-
nutí máte 5 dní. Objednávky Klikni a vyzved-
ni můžete platit předem online kartou nebo 
kartou při převzetí na prodejně. 

DORUČENÍ DOMŮ
Jakmile bude zásilka předána dopravci, obdržíte e-mail 
s odkazem na sledování zásilky. Dopravce se s vámi 
telefonicky spojí a dohodne čas předání.

DORUČENÍ NA ODBĚRNÉ MÍSTO
Svoji zásilku si můžete také pohodlně vyzvednout na  
odběrném místě. Vyberte si takové, které máte nejblíž.

1 hodina

48 hodin
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TURISTICKÝ BATOH TREK 900 SYMBIUM 70 + 10 L
FORCLAZ

Batoh kombinující odolnost, nízkou hmotnost a pohodlí. Skvělý na dlouhé výpravy. 
Je tvarován na pánská záda. Má nastavitelné popruhy, systém Symbium, 2 kapsy na láhev, 
poutka na hole, pláštěnku, vnitřní kapsu na hydrovak, popruhy na stan a další popruhy.  
Záda jsou vyztužena hliníkovými výztuhami.
kód: 8492336

POHODLNÝ, FUNKČNÍ

A JEDNODUCHÝ

3 399 Kč


